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PROTOKÓŁ Nr XVII/15 
z obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie 

z dnia 30 grudnia 2015 r. w budynku Urzędu Miasta Bełchatowa, 
ul. Kościuszki 1 /Sala Herbowa/ 

 
 
 
 Początek obrad  - godz. 12.00 
 Zakończenie obrad - godz. 15.00 
 
 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji obecni na XVII Sesji: 
 

1. Brózda Sebastian 
2. Czechowski Adam 
3. Dżugaj Józef 
4. Janicka Joanna 
5. Herudziński Radosław 
6. Koszek Paweł 
7. Kowalski Karol 
8. Markiewicz Tadeusz 
9. Markiewicz Zdzisław 
10. Matyśkiewicz Dariusz 
11. Muskała Grzegorz 
12. Naturalna Elżbieta 

 

13. Pagieła Małgorzata 
14. Pawlikowska Jolanta 
15. Pierzchała Krzysztof 
16. Pytlewska Dorota 
17. Skorupa Ewa 
18. Wata Krzysztof 
19. Wodziński Józef  
20. Wyczachowski Michał 
21. Wyszyński Dariusz 

 

 
Radni Rady Miejskiej VII kadencji nieobecni na XVII Sesji: 

 
1. Wysocki Piotr 

 
 

 

AD. 1 
Otwarcie obrad XVII Sesji. 
 
Obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie otworzyła Przewodnicząca Rady 
Elżbieta Naturalna. Przywitała wszystkich radnych Rady Miejskiej, zaproszonych 
gości, Kierownictwo i pracowników Urzędu Miasta Bełchatowa, przedstawicieli 
mediów oraz wszystkich obecnych na sali obrad. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Naturalna po stwierdzeniu prawomocności obrad  
[w chwili otwarcia sesji na sali obecnych było 19 radnych] przystąpiła do realizacji 
zaproponowanego porządku obrad. 
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AD. 2 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Naturalna, zgodnie z § 28 Statutu Miasta 
Bełchatowa przystąpił do ustalenia porządku obrad XVII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Naturalna zgłosiła wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

 w sprawie odwołania ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie, 

jako punkt nr 14,  

 w sprawie powołania do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie, 

jako punkt nr 15. 

Przewodnicząca wyjaśniła, że powyższe projekty uchwał są wynikiem złożenia 
przez nią pisemnej rezygnacji z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej po objęciu 
funkcji Przewodniczącej Rady. Poinformowała również, że wpłynęła rezygnacja  
z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej radnego Sebastiana Brózdy, jednak została 
ona przez wnioskodawcę wycofana. Poprosiła obecnego na sali radcę prawnego  
o opinię prawną odnoszącą się do wycofania rezygnacji radnego. 
 
Mecenas Marta Grzegorzewska powiedziała, że radny Sebastian Brózda wycofując 
swoją rezygnację wyraził wolę uczestniczenia w dalszym ciągu w pracach Komisji 
Rewizyjnej a Rada podejmując uchwałę o odwołaniu ze składu Komisji tylko 
Przewodniczącej Elżbiety Naturalnej wyrazi zgodę na zaistniały stan.  
 
Porządek obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie uwzględniający 

wprowadzone dwa projekty uchwał w brzmieniu jak poniżej, został przyjęty 

przez Radę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 
Ustalony porządek obrad: 

 
1. Otwarcie XVII Sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji z dnia 26 listopada 2015 r. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

zgodności zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa, obszaru ograniczonego ulicami: Armii 
Krajowej, wojska Polskiego, 9 maja oraz rzeką Rakówką z ustaleniami 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Bełchatowa”. /druk nr 1/ 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa, obszaru ograniczonego 
ulicami: Armii krajowej, Wojska polskiego, 9 Maja oraz rzeką Rakówką. 
/druk nr 2/ 



 

 

Protokół Nr XVII/15 z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia 2015 r. 

Strona 3 z 18 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/51/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 
zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy. /druk nr 3/ 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Bełchatów. /druk nr 4/ 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych publicznych gimnazjów 
prowadzonych przez Miasto Bełchatów. /druk nr 5/ 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
uchwalenia i przyjęcia do realizacji dokumentu pn. „Plan Gospodarki 
niskoemisyjnej dla Miasta Bełchatowa”. / druk nr 6/ 

10. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Bełchatowa na lata  
2009-2015. /druk nr 8/ 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 
2016-2024 wraz z autopoprawką z dnia 16.12.2015 r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Bełchatowa na 2016 rok wraz z autopoprawką  
z dnia 16.12.2015 r. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXVIII/241/12 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 27 września 2012 r. w strawie rozpatrzenia 
skargi Pana Władysława Janowskiego na działanie Prezydenta Miasta 
Bełchatowa. /druk nr 7/ 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
odwołania ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
powołania do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie. 

16. Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
17. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 

Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
18. Interpelacje Radnych. 
19. Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

 
 

AD. 3 
Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji z dnia 26 listopada 2015 r. 
Protokół z XV Sesji z dnia 26 listopada 2015 roku został przez Radę przyjęty  
19 głosami „za” – jednogłośnie. 
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AD. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zgodności zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa, obszaru ograniczonego ulicami: Armii Krajowej, 
wojska Polskiego, 9 maja oraz rzeką Rakówką z ustaleniami „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Bełchatowa”. /druk nr 1/ 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisje Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 

 
(19 radnych obecnych na sali) 
 
Głosowanie: 
 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie zgodności zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa, obszaru ograniczonego ulicami: Armii Krajowej, wojska Polskiego,  
9 maja oraz rzeką Rakówką z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Bełchatowa” została przyjęta przez Radę 
19 głosami „za” – jednogłośnie. 
 

Uchwała nr XVII/129/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia  
2015 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
AD. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa, obszaru ograniczonego ulicami: Armii krajowej, 
Wojska polskiego, 9 Maja oraz rzeką Rakówką. /druk nr 2/ 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisje Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 

 
(19 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie zatwierdzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa, obszaru ograniczonego ulicami: Armii krajowej, Wojska polskiego,  
9 Maja oraz rzeką Rakówką została przyjęta przez Radę 19 głosami „za” – 
jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XVII/130/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD. 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/51/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy. /druk nr 3/ 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Elżbieta Rawicka-Radwańska – Dyrektor Wydziału Geodezji  
i Architektury. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisje Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 

 
(19 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/51/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia  



 

 

Protokół Nr XVII/15 z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia 2015 r. 

Strona 6 z 18 

30 kwietnia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy została przyjęta przez Radę 18 głosami 
„za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała nr XVII/131/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

AD. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Bełchatów. /druk nr 4/ 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa 
przedstawiła Pani Elwira Antońska – Dyrektor Oświaty. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

 Komisję Oświaty Kultury i Sportu. 
 
Brak głosów w dyskusji. 
 
Radna Ewa Skorupa zgłosiła wniosek formalny o dopisanie w § 1 ust 1 po słowach 
„prowadzonych przez Miasto Bełchatów” zapisu „dla dzieci zamieszkałych poza 
obwodami tych szkół”. 
 
Wniosek formalny, aby dopisać w § 1 ust 1 po słowach - „prowadzonych przez 
Miasto Bełchatów” - zapis „dla dzieci zamieszkałych poza obwodami tych szkół” nie 
został przyjęty przez Radę 7 głosami „za” przy 12 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie ustalenia kryteriów 
rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Bełchatów została przyjęta przez Radę 18 głosami „za” przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała nr XVII/132/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych publicznych gimnazjów 
prowadzonych przez Miasto Bełchatów. /druk nr 5/ 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Elwira Antońska – Dyrektor Oświaty. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

 Komisję Oświaty Kultury i Sportu. 
 
Dyskusja. 
 

Radny Tadeusz Markiewicz zapytał, czy było by naruszeniem prawa, aby w § 1 ust 1 
był dodany następujący zapis: „kandydatów zamieszkałych poza obwodem 
gimnazjów”? 
 
Pani Marta Grzegorzewska, radca prawny odpowiedziała, że ustawa o systemie 
oświaty przewiduje ustalanie kryteriów rekrutacji dla uczniów zamieszkałych poza 
obwodem szkół. Niewydajne się jej żeby z punktu widzenia formalno-prawnego 
było naruszeniem prawa dodanie takiego zapisu. 
 
Radny Tadeusz Markiewicz zgłosił wniosek formalny, aby dopisać w § 1 ust 1 po 
słowach - „prowadzonych przez Miasto Bełchatów” – zapis „kandydatów 
zamieszkałych poza obwodem gimnazjów”. 
 
Wniosek formalny, aby dopisać w § 1 ust 1 po słowach - „prowadzonych przez 
Miasto Bełchatów” – zapis „kandydatów zamieszkałych poza obwodem gimnazjów” 
nie został przyjęty przez Radę 6 głosami „za” przy 13 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie ustalenia kryteriów 
rekrutacji do klas pierwszych publicznych gimnazjów prowadzonych przez Miasto 
Bełchatów została przyjęta przez Radę 18 głosami „za” przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała nr XVII/133/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
uchwalenia i przyjęcia do realizacji dokumentu pn. „Plan Gospodarki 
niskoemisyjnej dla Miasta Bełchatowa”. / druk nr 6/ 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Alicja Paprocka- Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
Brak głosów w dyskusji. 
 

(20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie uchwalenia i przyjęcia do 
realizacji dokumentu pn. „Plan Gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta Bełchatowa” 
została przyjęta przez Radę 20 głosami „za” – jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XVII/134/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

AD. 10 
Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Bełchatowa na lata  
2009-2015. /druk nr 8/ 
 
Wprowadzenia do punktu dokonała Pani Alicja Paprocka - Dyrektor Wydziału 
Rozwoju Miasta. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 

 Opinie Komisji: 
Z projektem uchwały zapoznały się następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisja Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej; 

 Komisja Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

 Komisja Prawa i Porządku Komunalnego. 
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Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 

 

Rada zapoznała się z informacją z realizacji Strategii Rozwoju Miasta 
Bełchatowa na lata 2009-2015. 

 
Przerwa 12.55 – 13.30 
 
AD. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bełchatowa na lata  
2016-2024 wraz z autopoprawką z dnia 16.12.2015 r. 
 
Uzasadnienie do projekty uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Ewa Gocel – Skarbnik Miasta. Pani Skarbnik przedstawiła radnym 
autopoprawkę do projektu uchwały z dnia 16.12.2015 r. oraz autopoprawkę z dnia 
30.12.2015 r. powstałą w oparciu o wnioski zgłoszone przez Komisję Budżetu  
i Skarbu Miasta, na swoich posiedzeniach w dniach 21.12.2015 i 29.12.2015 r. 
Poinformowała o uchwale Nr II/382/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie opinii do projektu 
uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania 
planowanego deficytu budżetu Miasta Bełchatowa, która opiniuje pozytywnie 
projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Bełchatowa. 
 
Brak pytań. 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Budżetu i Skarbu 
Miasta wraz ze zgłoszonymi wnioskami do budżetu na posiedzeniu Komisji w dniu 
21.12.2015 i 29.12.2015 r. oraz przez następujące Komisje: 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego; 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej; 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Dyskusja: 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Naturalna zgłosiła wniosek formalny o sprostowanie 
we wnioskach Komisji Budżetu i Skarbu Miasta z 29.12.2015 r. zapisu nazwy zadania 
z „Remont chodnika przy bloku nr 6 na ul. Hubala” na „Budowa chodnika przy bloku 
nr 6 na ul. Hubala”. 

Wniosek formalny o sprostowanie we wnioskach Komisji Budżetu i Skarbu Miasta  
z 29.12.2015 r. zapisu nazwy zadania z „Remont chodnika przy bloku nr 6 na  
ul. Hubala” na „Budowa chodnika przy bloku nr 6 na ul. Hubala” został przyjęty 
przez Radę 21 głosami „za” – jednogłośnie. 

 
Radna Ewa Skorupa zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie środków z Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Bełchatowa z roku 2016 w wysokości 130 000 zł  
z zadania „Rewitalizacja terenów zieleni wraz z przebudową budowli przelewowo-
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upustowej i zbiornika wodnego w parku nad rzeką Rakówką” i przeznaczyć je na 
wydatki bieżące drogowe. 
 

Wniosek formalny o zdjęcie środków z Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bełchatowa z roku 2016 w wysokości 130 000 zł z zadania „Rewitalizacja terenów 
zieleni wraz z przebudową budowli przelewowo-upustowej i zbiornika wodnego  
w parku nad rzeką Rakówką” i przeznaczyć je na wydatki bieżące drogowe został 
przyjęty przez Radę 14 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się”  
/1 osoba nie brała udziału w głosowaniu/  

 

(21 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2016-2024 wraz z autopoprawką  
z dnia 16.12.2015 r. i autopoprawką z dnia 30.12.2015 r. oraz wnioskami 
przegłosowanymi w omawianym punkcie została przyjęta przez Radę 21 głosami 
„za” – jednogłośnie. 

Uchwała nr XVII/135/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Bełchatowa na 2016 rok wraz z autopoprawką  
z dnia 16.12.2015 r. 
 
Uzasadnienie do projekty uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Ewa Gocel – Skarbnik Miasta. Pani Skarbnik przedstawiła radnym 
autopoprawkę do projektu uchwały z dnia 16.12.2015 r. oraz autopoprawkę z dnia 
30.12.2015 r. powstałą w oparciu o wnioski zgłoszone przez Komisję Budżetu  
i Skarbu Miasta, na swoich posiedzeniach w dniach 21.12.2015 i 29.12.2015 r. 
Poinformowała o uchwale Nr II/381/2015 z dnia 17 grudnia 2015 r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej 
budżetu Miasta Bełchatowa na 2016 rok, która opiniuje pozytywnie projekt budżetu 
Miasta Bełchatowa na 2016 rok. 

Pytania. 
 
Radny Grzegorz Muskała zapytał, czy planowane są podwyżki dla pracowników 
niepedagogicznych w przedszkolach? 
 
Pani Ewa Gocel, Skarbnik Miasta odpowiedziała, że co roku w konsekwencji 
zwiększania najniższej krajowej jest wprowadzane wyrównanie wynagrodzenia. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz zapytał czy wniesiona w dniu dzisiejszym 
autopoprawka do projektu uchwały uwzględnia wszystkie wnioski do budżetu 
zgłoszone przez Komisję Budżetu i Skarbu Miasta? 
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Pani Mariola Czechowska, Prezydent Miasta Bełchatowa, odpowiedziała pozytywnie 
na pytanie radnego. 
 
Radna Ewa Skorupa zgłosiła wniosek formalny, aby w ramach zdjętych  
w poprzednim punkcie obrad 130 000 zł z zadania „Rewitalizacja terenów zieleni 
wraz z przebudową budowli przelewowo-upustowej i zbiornika wodnego w parku 
nad rzeką Rakówką” przeznaczyć je na wydatki bieżące drogowe pod nazwą 
„Wykonanie nakładki drogowej pod blokami od nr 333 do nr 336 na  
os. Dolnośląskim”. 
 
Wniosek, aby w ramach zdjętych 130 000 zł z zadania „Rewitalizacja terenów 
zieleni wraz z przebudową budowli przelewowo-upustowej i zbiornika wodnego w 
parku nad rzeką Rakówką” przeznaczyć je na wydatki bieżące drogowe pod nazwą 
„Wykonanie nakładki drogowej pod blokami od nr 333 do nr 336 na  
os. Dolnośląskim” został przyjęty przez Radę 16 glosami „za” przy 5 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Budżetu i Skarbu 
Miasta wraz ze zgłoszonymi wnioskami do budżetu na posiedzeniu Komisji w dniu 
21.12.2015 i 29.12.2015 r. oraz przez następujące Komisje: 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego; 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej; 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Dyskusja: 
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Naturalna zgłosiła wniosek formalny o sprostowanie 
we wnioskach Komisji Budżetu i Skarbu Miasta z 29.12.2015 r. zapisu nazwy zadania 
z „Remont chodnika przy bloku nr 6 na ul. Hubala” na „Budowa chodnika przy bloku 
nr 6 na ul. Hubala”. 

Wniosek formalny o sprostowanie we wnioskach Komisji Budżetu i Skarbu Miasta  
z 29.12.2015 r. zapisu nazwy zadania z „Remont chodnika przy bloku nr 6 na  
ul. Hubala” na „Budowa chodnika przy bloku nr 6 na ul. Hubala” został przyjęty 
przez Radę 21 głosami „za” – jednogłośnie. 
 

Radny Tadeusz Markiewicz „Pani Przewodnicząca, Pani Prezydent, Szanowni 
Państwo Radni. Sprawa budżetu jest sprawą chyba najważniejszą dla Rady 
Miejskiej. Zanim wypowiem się o liczbach, pozwolicie Państwo, że poruszę kilka 
uwag ogólnych.  

Każdy podmiot gospodarczy, każdy obywatel, każde gospodarstwo domowe 
prowadzi w ramach swojej działalności gospodarkę finansową, a jej istota polega 
na gromadzeniu, podziale i wykorzystaniu zasobów pieniężnych przeznaczonych na 
osiągniecie celów danej jednostki. W przypadku jednostki samorządu 
terytorialnego są to przede wszystkim środki finansowe pozyskane od mieszkańców 
Naszej gminy. Organizacja, formy i zasady planowania finansowego są odbiciem 
polityki finansowej i gospodarczej tej jednostki samorządu.  
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Art.52 ustawy o samorządzie terytorialnym mówi, że projekt budżetu 
przygotowuje zarząd uwzględniając wszystkie przepisy prawne. Budżet natomiast 
uchwala rada gminy. My radni, uchwalając budżet odpowiadamy przed 
mieszkańcami za to, co będzie się działo w następnym roku. 

Obecnie przyjmuje się, że najlepszą metodą postępowania przy 
opracowywaniu budżetu jest metoda budżetu zadaniowego. Wprowadza to model 
menedżerski w miejsce klasycznego(biurokratycznego) modelu administracji 
publicznej. Istotą budżetu zadaniowego jest zarządzanie środkami przez stawiane 
cele. Cele powinny być skonkretyzowane i ich realizacja następuje według 
określonej hierarchii. Przed przystąpieniem do planowania gmina musi określić: 
cele, które chce osiągnąć; sposób, w jaki chce te cele zrealizować; czas, w jakim 
chce uzyskać efekty zaplanowane. 

Oczywistym jest, że opracowujący projekt powinni dobrze rozpoznać 
rzeczywiste potrzeby mieszkańców miasta. Natomiast rada gminy w całych okresie 
swego funkcjonowania wpływa na działalność wykonywaną przez gminę, i musi 
stale wskazywać na okoliczności i potrzeby, które mogą znaleźć odzwierciedlenie  
w budżecie gminy. 
  Projekt przedstawiany przez Zarząd powinien być dokumentem przejrzystym 
i ten dokument takim jest. Powinien być szczegółowym, radni Komisji Budżetu na 
kilku posiedzenia starali się rozwinąć tą zasadę. Uwzględniającym podział 
dochodów i wydatków budżetowych na działy, rozdziały i paragrafy, i ten projekt 
tę zasadę spełnia. Do projektu powinna być dołączona informacja o stanie mienia 
komunalnego oraz inne materiały jak np.: plany finansowe spółek gminnych, plany 
finansowe przedsiębiorstw komunalnych, kalkulacje dotyczące ewentualnych 
kredytów i pożyczek. Z tym już jest troszeczkę gorzej. 

Po tym wstępie kilka spostrzeżeń związanych z liczbami: 
1. Dochody miasta na 2016 rok około 173.497.936 zł w porównaniu z projektem 

budżetu na rok 2015 173.313.362 zł.  

2. Dochody majątkowe w porównaniu z rokiem ubiegłym spadają od kwoty 

9.124.841 zł do 2.650.000 zł. 

3. Wydatki budżetu miasta spadają od 178.726.151 zł. do 174.667.936 zł. 

4. Wydatki bieżące rosną o prawie 6 mln zł. w porównaniu z rokiem poprzednim 

od 150.898.718 zł do 156.630.936 zł. Na ten wzrost ma wpływ m.in. wzrost 

wydatków na wynagrodzenia w urzędzie gminy o ponad 1.100.000 zł. 

5. Natomiast wydatki majątkowe maleją o ponad 9 mln zł. od 27.827.433 zł do 

18.037.000 zł. 

Odnosząc się do bardziej szczegółowych danych: zwiększają się wydatki na 
różne potrzeby mieszkańców miasta. 

1. Zwiększamy wydatki na transport zbiorowy, jest to efekt polityki Miasta i to 

rozumiem.  

2. Zwiększają się wydatki związane z zagospodarowaniem odpadów, jest 

różnica w planie dochodów i wydatków prawie 800 000 zł. 

3. Zwiększana jest pula środków rezerwy ogólnej i celowej (135,7%) nie wiemy, 

na co będą te środki wydawane. Rada w tej chwili o tym nie wie. 

4. Zwiększa się środki w rozdziale 90004 na utrzymanie zieleni ponad 

dwukrotnie z 2.411.000 zł. do 5.150.000 zł. Będzie teraz więcej wydawane 

na utrzymywanie stanu miasta. 
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5. Zrozumiałym jest zmniejszenie do 19, 9% wydatków w rozdziale 90015 na 

oświetlenie ulic, placów i dróg. 

Jakie Wnioski wyciągnąłem po tej analizie: 
1. Uważam, że brak jest wyraźnie określonych celów, jakie chcemy osiągnąć  

w rozwoju naszego miasta, co pozwala mi na stwierdzenie, że nie jest to 

sposób menedżerski a administracyjny (biurokratyczny) sposób zarządzania. 

2. Utrzymujące się na stałym poziomie dochody miasta świadczą o zastoju a nie 

rozwoju. 

3. Wzrost wydatków bieżących to konsumpcja a nie rozwój.  

4. Zmniejszenie wydatków majątkowych to oznaka regresu gospodarczego. 

5. Brak w tym materiale wyraźnie wyodrębnionych środków, które pozwolą na 

pozyskanie znaczącej pomocy zewnętrznej. 

6. Pozytywnym elementem tego projektu jest planowany spadek wskaźnika 

zadłużenia, co pozwoli później zmniejszyć koszty obsługi zadłużenia. 

Jestem przekonany, że ten budżet zostanie przyjęty, jestem za tym żeby 

został przyjęty, ale po zgłoszeniu tych uwag wstrzymam się od głosu, żeby być 

zgodnym z tym, co powiedziałem.”  

Radny dodatkowo zwrócił uwagę na zapis w projekcie uchwały, na s.53 w części 

opisowej, dotyczący przytaczania uchwały w sprawie ustalenia i trybu 

rozliczania dotacji przez szkoły i przedszkola niepubliczne z roku 2012  

a podejmowana była uchwała w 2015 roku. 

 
Radny Grzegorz Muskała powiedział, że pierwotny projekt budżetu Miasta na 2016 
rok, który trafił do radnych budził jego zaniepokojenie, ponieważ było w nim za 
mało zadań inwestycyjnych. Tezy były ogólnikowe bez żadnych konkretów. 
Pochwalił członków Komisji Budżetu i Skarbu Miasta za wypracowanie wniosków, 
które w całości zostały uwzględnione przez Panią Prezydent w autopoprawce. 
Podziękował Komisji za wprowadzenie zadania „Budowa parkingu przy ul. Budryka 
14 i 16”. Podziękował Pani Prezydent za przychylenie się do wniosku dotyczącego 
remontu łazienek i sanitariatów w Szkole Podstawowej nr 12 i Gimnazjum nr 4 jak 
również wymiany oświetlenia w auli. Zwrócił uwagę, że podczas rozpatrywania 
wniosków do budżetu nie zyskał uznania wniosek dotyczący rozbudowy parkingu 
przy Szkole Podstawowej nr 12 i Gimnazjum nr, 4 co zwiększyłoby bezpieczeństwo 
dzieci przywożonych przez rodziców do szkoły, jak również upłynniłoby ruch na tej 
ulicy. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz w imieniu Klubu Radnych PLUS. „Pani Przewodnicząca, 
Pani Prezydent, Szanowni Państwo. Uchwalenie budżetu Miasta na tym etapie, czyli 
na etapie tworzenia czy próby zmiany zaproponowanego przez Panią Prezydent, to 
jedyny raz, kiedy radni Rady Miejskiej mogą sami dokonywać zmian w tym 
dokumencie bez akceptacji Prezydenta. To czas, kiedy wnioski zgłaszane przez 
wszystkich radnych, są załatwiane między tymi radnymi. Szanowni Państwo,  
23 wnioski zostały do tego budżetu wprowadzone, uszczegółowione. Ważne, że 
wszystkie wnioski zostały zaakceptowane przez Panią Prezydent w autopoprawce. 
Gratuluję Pani Prezydent odwagi. Na Komisji Budżetu i Skarbu Miasta szczególnie 
na wczorajszym posiedzeniu, nie było wesoło, ale te emocje są twórcze. Nie ma 
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rzeczy idealnych.” Ponownie podziękował Pani Prezydent, że zaakceptowała te 
wnioski. W dalszej części wypowiedzi odniósł się do wystąpienia radnego Tadeusza 
Markiewicza mówiąc, że z przytoczonych danych trafnie wyciągnął wnioski.  
W dalszym ciągu brakuje mu informacji na temat, o jakie środki, na jakie zadania 
Spółki miejskie składały wnioski do budżetu, szczególnie w odniesieniu do niedawno 
przyjętego Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. Analizując przedstawiony budżet, 
każdy zasługuje na danie sobie szansy. Wierzy, że ten budżet jest na tyle realny do 
zrealizowania, że jako Klub są w stanie go poprzeć, zaakceptować te zadania. 
Życzy powodzenia przy realizacji tego budżetu, aby wszystkie zadania z niego 
zostały zrealizowane, te inwestycyjne i nie inwestycyjne. Życzymy powodzenia  
w pozyskiwaniu środków unijnych, jak również mobilizowaniu do tego Spółek 
miejskich szczególnie w odniesieniu do przyjętego w czerwcu Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego i zgłoszonych tam zadań inwestycyjnych. 
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Naturalna powiedziała, że budżet ten nie do końca 
spełnia oczekiwania radnych i mieszkańców, natomiast można, uznac że jest to 
budżet gwarantujący zrównoważony rozwój miasta. Wydatki inwestycyjne 
uwzględniają najpilniejsze potrzeby mieszkańców. Podziękowała Pani Prezydent za 
uwzględnienie w autopoprawce wniosków Komisji Budżetu i Skarbu Miasta. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Pawlikowska dołączyła się do życzeń złożonych 
przez radnego Dariusza Matyskiewicza, aby jak najwięcej środków zewnętrznych 
pozyskać oraz życzy, aby za rok można było się poszczycić tym, że mamy nowych 
inwestorów w strefie przemysłowej. 
 
(21radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Bełchatowa na 2016 rok wraz z autopoprawką z dnia 16.12.2015 r. i autopoprawką 
z dnia 30.12.2015 r. oraz wnioskami przegłosowanymi w omawianym punkcie 
została przyjęta przez Radę 20 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała nr XVII/136/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Mariola Czechowska, Prezydent Miasta Bełchatowa, podziękowała za pracę 
radnych nad budżetem Miasta oraz pogratulowała jego uchwalenia. 

  

 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ WICEPRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
JÓZEF WODZIŃSKI 

 

AD. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXVIII/241/12 Rady 
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Miejskiej w Bełchatowie z dnia 27 września 2012 r. w strawie rozpatrzenia 
skargi Pana Władysława Janowskiego na działanie Prezydenta Miasta 
Bełchatowa. /druk nr 7/ 
 

Uzasadnienie do projekty uchwały, w imieniu Komisji Rewizyjnej, przedstawiła 
Pani Ewa Skorupa – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. Poinformowała Radę  
o okolicznościach wpłynięcia skargi Pana Władysława Janowskiego oraz o jej 
ponowieniu. Odczytała treść poprzedniej uchwały w omawianej sprawie podjętej 
przez Radę poprzedniej kadencji. Wobec braku wykazania przez skarżącego nowych 
okoliczności Komisja Rewizyjna zaproponowała podtrzymanie stanowiska 
wyrażonego w uchwale nr XXVIII/241/12 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia  
27 września 2012 r. w strawie rozpatrzenia skargi Pana Władysława Janowskiego na 
działanie Prezydenta Miasta Bełchatowa. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisję 
Rewizyjną. 
 
Brak głosów w dyskusji. 
 

(17 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie podtrzymania stanowiska 
wyrażonego w uchwale nr XXVIII/241/12 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia  
27 września 2012 r. w strawie rozpatrzenia skargi Pana Władysława Janowskiego na 
działanie Prezydenta Miasta Bełchatowa została przyjęta przez Radę 17 głosami 
„za” – jednogłośnie. 

Uchwała nr XVII/137/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
odwołania ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Wodziński poinformował radnych o złożeniu 
rezygnacji z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej radnej Elżbiety Naturalnej. 
 
Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 
(17 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie odwołania ze składu 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie została przyjęta przez Radę  
17 głosami „za” – jednogłośnie. 
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Uchwała nr XVII/138/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
powołania do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Józef Wodziński przedstawił projekt uchwały i poprosił  
o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Sebastian Brózda zgłosił wniosek o 5 minut przerwy. 
 
Radny Zbigniew Markiewicz zgłosił kandydaturę radnego Michała Wyczachowskiego. 
 
Radny Michał Wyczachowski wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
„Za” kandydaturą radnego Michała Wyczachowskiego na członka Komisji Rewizyjnej 
głosowało 20 radnych – jednogłośnie. 
 

 (20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie powołania do składu 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bełchatowie została przyjęta przez Radę  
20 głosami „za” – jednogłośnie. 

 
Uchwała nr XVII/139/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 grudnia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD. 16 
Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Naturalna poinformował Radnych o następujących 

sprawach: 

 

 Prowadzonej korespondencji ze Starostą Bełchatowskim w sprawie 
delegowania nowego przedstawiciela do Powiatowej Rady Rynku Pracy 
w Bełchatowie w związku z objęciem funkcji posła przez Pana Dariusza 
Kubiaka oraz opinią prawną, z której wynika, że w sytuacji, gdy Pan Dariusz 
Kubiak nie zrzekł się członkowstwa ani nie został z niej odwołany należy 
uznać, że w dalszym ciągu pozostaje członkiem Powiatowej Rady Rynku 
Pracy. Dlatego należy przyjąć, że uchwała o delegowaniu Pana Dariusza 
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Kubiaka do Powiatowej Rady Rynku Pracy dalej obowiązuje i nie zachodzi 
potrzeba podejmowania nowej. 
 

  Wniosku, z dnia 06.12.2015 r., o udostępnienie informacji publicznej dot. 
Komendanta Straży Miejskiej; 

 

  Zawiadomieniu, z dnia 28.12.2015 r., o wszczęciu postępowania w celu 
kontroli legalności uchwały Nr XV/112/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie  
z dnia 26.11.2015 r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Ludwików; 

 

 Uroczystościach, w jakich brali udział przedstawiciele Prezydium Rady. 
 
 
Radny Tadeusz Markiewicz, odnosząc się do sprawy Powiatowej Rady Pracy  
w Bełchatowie zwrócił uwagę na pismo Starosty, w którym to są błędy dotyczące 
przywoływanej podstawy prawnej. Zaproponował, aby pismo uznać za niebyłe. 
 
 
AD. 14 
Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 
Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
 

 Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

 Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie zgłoszono. 
 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĘŁA WICEPRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 
JOLANTA PAWLIKOWSKA 

 

AD. 15 

Interpelacje Radnych. 
 

1. Radny Paweł Koszek  
a) dot. zmiany godzin rozpoczęcia kursu autobusu linii nr 2 do szpitala.  

 
2. Radny Karol Kowalski  

a) dot. naprawy ciągu pieszego między Żłobkiem nr 1 a Przedszkolem nr 4 
na os. 1 Maja w Bełchatowie. 

 
 

3. Radna Małgorzata Pagieła 
a) dot. wykonania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Sienkiewicza  

i ul. Słonecznej przy Szkole Podstawowej nr 3 w Bełchatowie. 
 

4. Radni Rady Miejskiej w Bełchatowie  
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a) dot. sytuacji w Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji „WOD.-KAN.” Spółka 
z o.o. w Bełchatowie 

 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJEŁA PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 
ELŻBIETA NATURALNA 

 

AD. 16 

Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
 
Radna Ewa Skorupa podziękowała za szczodrość w przeprowadzonej zbiórce 
pieniędzy wśród Radnych. Zebrała 300 zł, co pozwoli na zakup 300 szt. 
szczodraków, które będą rozdawane na zakończenie Orszaku Trzech Króli. Radna 
poinformowała o godzinach rozpoczęcia Orszaku Trzech Króli w dniu 06.01.2016 r. 
oraz o kweście prowadzonej w ramach Orszaku na organizację Światowych Dni 
Młodzieży dla grupy w Bełchatowie. 
 
Pani Mariola Czechowska, Prezydent Miasta Bełchatowa, w imieniu swoim  
i Przewodniczącej Rady zaprosiła radnych na Koncert Noworoczny. 
 
 
AD. 17 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Zamknięcia obrad XVII Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bełchatowie 
Elżbieta Naturalna, składając wszystkim obecnym na sali życzenia noworoczne. 

 

Elżbieta Naturalna 
 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Bełchatowie 

 

Jolanta Pawlikowska 
 

Wiceprzewodnicząca 
Rady Miejskiej w Bełchatowie 

Józef Wodziński 
 

Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Bełchatowie 

 
 
 
Protokołowała: 
Aneta Mofina 


